

Ad hoc announcement pursuant to Art. 53 LR**CHANGE AT AIRESIS' SHAREHOLDER STRUCTURE**

Airesis SA (AIRE: SIX) has been informed of a change in the number of shares owned by Comunus SICAV. As of December 23rd, 2021, Comunus SICAV reported a holding of 6 537 767 shares in Airesis SA or 10.50% of issued shares (62 022 251).

Comunus SICAV is a self-managed open-ended collective investment scheme, composed of an Entrepreneur compartment and an Investor compartment.

This transaction is the result of a transfer of shares between Petrus Finance SA, 50% owned by Marc-Henri Beausire and the Entrepreneur Compartment of Comunus SICAV, 80% owned by Airesis SA and Marc-Henri Beausire.

This transaction is a transfer of shares between entities controlled by Marc-Henri Beausire.

Pursuant to Art. 120 FMIA, anyone holding Airesis SA shares must notify Airesis SA and the SIX Swiss Exchange if the holding reaches, falls below, or exceeds 3, 5, 10, 15, 20, 25, 33⅓, 50 or 66⅔ of voting rights.

Ad hoc announcements:

This press release is available under the ad hoc publicity section pursuant to art. 54 LR of Airesis' website: <https://airesis.com/en/press-releases-and-results>.

Publicité Ad hoc conformément à l'Art. 53 RC**CHANGEMENT DANS LA STRUCTURE DE L'ACTIONNARIAT D'AIRESIS**

Airesis SA (AIRE : SIX) a été informée d'une modification du nombre d'actions détenues par Comunus SICAV. Le 23 décembre 2021, Comunus SICAV a déclaré détenir 6 537 767 actions Airesis SA ou 10,50% des actions émises (62 022 251).

Comunus SICAV est une Société d'Investissement à Capital Variable autogérée, composée d'un compartiment Entrepreneur et d'un compartiment Investisseurs.

Cette opération est le résultat d'un transfert de titres entre Petrus Finance SA, détenu à 50% par Marc-Henri Beausire et le Compartiment Entrepreneur de Comunus SICAV, détenu à 80 % par Airesis SA et Marc-Henri Beausire.

Cette transaction est un transfert de titres entre entités dont Monsieur Marc-Henri Beausire a le contrôle.

Conformément à l'Art. 120 ss LIMF, quiconque acquiert ou aliène des actions Airesis SA doit en informer Airesis SA et SIX Swiss Exchange si la participation atteint ou franchit, vers le haut ou vers le bas, les seuils de 3, 5, 10, 15, 20, 25, 33⅓, 50 ou 66⅔ % des droits de vote.

Annonces événementielles :

Ce communiqué de presse est disponible sur le site internet de Airesis, sous la section « Annonces événementielles au sens de l'art. 53 RC » : <https://airesis.com/fr/communiques-de-presse-et-resultats>.